



爵諾人聲樂團 Voco Novo A Cappella Group

藝術總監 Artistic Director :
劉郁如 Christine LIU

聯絡人 Contact :
李彥蓁 Nora LEE

電話 Tel :
+886-926-487988

E-mail :
voconovo@gmail.com

網址 Website :
http://fb.me/voconovo

團隊地址 Address :
10049 臺北市中正區忠孝東路一段35號11樓
11F., No.35, Sec. 1, Zhongxiao E. Rd., Zhongzheng Dist.,
Taipei City 10049, Taiwan (R.O.C.)

跨界、創新，從土地文化裡擷取聲響與能量的人聲樂團。致力於編曲、教學、創作、以及與其他藝術形式合作，實現“Voco”（即英文Vocal）“Novo”（源自於拉丁文，創新）的新人聲合唱音樂願景，打造不凡的聽覺饗宴，讓聽眾「看」得到音樂、「聽」得到畫面。

A group of fusion, innovation that extracts sounds and energies from native cultures, Voco Novo A Cappella Group dedicates in composing, teaching, creating and collaborating with artists in other art forms. It vows to fulfill a A Cappella vision of both Voco and Novo by creating the most astonishing feast to ears while making the audiences “see” the music and “hear” the images.



爵諾人聲樂團，白品鍵攝（2012） | Voco Novo A cappella Group Photo by PAI, Pin-Chien



爵諾人聲樂團，白品鍵攝 | Voco Novo A cappella Group Photo by PAI, Pin-Chien



爵諾人聲樂團，白品鍵攝 | Voco Novo A cappella Group Photo by PAI, Pin-Chien



爵諾人聲樂團，白品鍵攝 | Voco Novo A cappella Group Photo by PAI, Pin-Chien



《大地之歌》，陳煒文攝（2011） | Songs of Earth Photo by CHEN, Hsuan-Wen

奧地利格拉茲 (2012)
奧地利格拉茲2012 vokal.total. International A Cappella Festival 爵士組金牌獎第二名，流行組金牌獎第三名，以及最佳編曲獎。

vokal.total. International A Cappella Festival (2012)
“Gold Diploma 3rd prize” in Pop category, “Gold Diploma 2nd prize” in Jazz category, and “Best Arrangement” in 2012 vokal.total. International A Cappella Competition, Graz, Austria.

Voco Novo
A Cappella Group

Voco Novo A Cappella Group

爵諾人聲樂團憑著絕佳默契與優美嗓音，讓臺下觀眾如癡如醉，彷彿隨著歌聲進入最乾淨的原野，共同感受大地純樸的脈動。 —臺灣醒報

With their beautiful voice and perfect collaboration, Voco Novo overwhelms the audiences brings them to a world of purifying nature to feel the primitive vibrations of mother-earth. - Aawakening News, Taiwan

爵諾人聲樂團演唱華語的〈驀然回首〉、〈迢迢牽牛星〉及客家語〈花樹下〉。優美細緻的歌聲，配合典雅的肢體動作，展現中華民族傳統文化的特質，在眾多表演團體中獨樹一格。 —中央社新聞

Voco Novo performs *Lantern Night*, *Across the Milky Way*, and *Under the Tung Blossom Trees*- a number in Hakka language with delicate and beautiful voice along with elegant body movement. They demonstrate the characteristics of Chinese traditional culture and stand out among all the performing groups. - CNA News, Taiwan